
 1 

Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 6. maj 2020 kl. 17.00 

  

Sted: Google Meet 

Ordstyrer: Vibeke I Havre 

Til stede: Rikke Gadegaard, Stine Suh Jacobsen, Benedicte Miller Andersen, Torben Rix, Jannick 
Michael Hansen, Naja Flodgaard Slagslunde (elev), Silje Nybye Lund Sørensen (elev), Claus Ankjær 
Pedersen, Vibeke Havre, Sigridur Jakobsdottir, Arne Holm, Anita Lene Hansen, Michael Nilsson og 
Daniel Bundgaard. 

Afbud: Lasse Sandvig 

Referent: Daniel Bundgaard 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 
a. Der er ingen punkter. 

 

2. Godkendelse af referat  

a. Referatet fra Skolebestyrelsesmødet tirsdag d. 3. marts 2020 er godkendt. 

 

3. Nyt fra skolen: 
a. Vi er kommet godt i gang efter den påbegyndende genåbning af skolen. Hele 

situationen med hjemsendelse og efterfølgende genåbning har været en særlig 
situation at stå i for alle – både elever og ansatte. Der er ingen tvivl om, at vi alle 
har lært en masse, og der er sket mange ændringer gennem tiden. Særligt var det 
en udfordring pludseligt at skulle hjemmeundervise, da vi ingen erfaringer har med 
det. Personalet har gennem hele perioden været positivt indstillet og har taget 
opgaven på sig. Der har været et godt samarbejde blandt medarbejderne, og de har 
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brugt hinanden som sparringspartnere. Vi har også gjort os nogle erfaringer, som vi 
efterfølgende har måtte konkludere ikke virkede efter hensigten. Omvendt sker der 
også en stor udvikling, som vi skal huske at fastholde, når vi kommer tilbage til en 
almindelig hverdag. 

b. Lige nu afventer vi spændt, hvornår de ældste elever må komme tilbage, og hvis de 
må, hvordan retningslinjerne bliver. Med de nuværende retningslinjer fra 
Sundhedsstyrelsen, vil det blive en stor udfordring. 

c. Vi er også i gang med at gøre os nogle tanker omkring sidste skoledag og dimension 
for vores 9. klasser. På nuværende tidspunkt er det ikke muligt at afholde nogle af 
delene som normalt, men vi drøfter, hvordan vi kan lave en festlig afslutning for 9. 
årgang samtidigt med, at vi overholder retningslinjerne fra Sundhedsstyrelsen. 

d. Vi har også budt de kommende skolebørn velkommen. Det har været en væsentligt 
større opgave end tidligere, da vi også her har skulle overholde de retningslinjer, 
som er blevet fastlagt. Efter en udfordrende start er alle nu faldet godt til og er 
glade for at komme i skole. Da vi skal holde afstand til hinanden (specielt 
indendørs), har det været nødvendigt, at Spirerbørnene er ude hele dagen, dog 
med undtagelse af kraftigt regnvejr. Indtil nu fungerer dette godt. 

e. Vi skal i øjeblikket dagligt opgøre elevernes fremmøde. Generelt har Tune Skoles 
elever en høj fremmødeprocent. 

f. Vi har slået et stillingsopslag op, hvor vi søger tre barselsvikarer. De to af 
stillingerne er med start den 1. august, mens den 3. stilling er med start 1. 
september. Vi håber, at vi allerede nu kan få stillingerne besat. 

g. Skolebestyrelsens medlemmer stillede afklarende spørgsmål til genåbningen og den 
nuværende status på Tune Skole. Desuden kan Skolebestyrelsen bekræfte, at vi 
efter en hektisk start fik styr på tingene og fandt en god balance.  

 
4. Nyt fra Skolebestyrelsen 

a. Der er intet nyt fra Skolebestyrelsen.  

b. Formanden nævner dog, at der var stillet et møde med Skole- og børneudvalget i 

sigte. Skolebestyrelsen har endnu ikke hørt fra dem. Formanden vil igen hive fat i 

Claus Jensen.   

 

5. Nyt fra elevrådet 

a. Der er intet nyt fra elevrådet.  

b. Naja og Silje fortæller kort om sine egne oplevelser med fjernundervisning. I starten 

var det meget med lektier og afleveringsopgaver, og en alt for stor mængde, men 

nu er der blevet mere online-undervisning og mængden er mere passende. Der er 

fundet en god balance.  
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6. Nyt om bygninger 

a. Renovering af firkløveret fortsætter og går fortsat upåklageligt. Der har været lidt 

forsinkelser, men det forsøges at indhente noget af det ved at sætte lidt mere i 

gang end planlagt. 

b. På Byrådsmødet d. 27. april 2020 blev det besluttet, at de vinduer der ikke var med 

i renoveringen, alligevel bliver skiftet. Derudover bliver pyramidetagene også 

renoveret.  

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 

a. Intet nyt udover hvad formanden fortalte under ”Nyt fra Skolebestyrelsen”. 

 

8. Godkendelse af timetalsplan – se bilag 

a. Arne gennemgår timetalsplanen og sender en opdateret version til 

Skolebestyrelsen via mail.  

b. Jannick giver udtryk for, at det er positivt, at vi i højere grad fokuserer på 

naturfagene, som Skolebestyrelsens tidligere har ønsket – også set ud fra 

Kvalitetsrapporten.  

c. Der bliver spurgt til den ekstra lektion til Faglig Fordybelse på 5.-6. årgang. Ledelsen 

fortæller, at mellemtrinslærerne anbefaler én ekstra lektion til Faglig Fordybelse, da 

den ekstra lektion er givet rigtig godt ud for eleverne.   

d. Timetalsplanen godkendes af Skolebestyrelsen.  

 

9. Godkendelse af budget - se bilag 

a. Arne gennemgår budgettet.  

b. Der bliver spurgt om: Hvis ledelsen må ønske stort, hvad kunne ledelsen så godt 

tænke sig? Ledelsen ville ønske nye møbler til indskolingen og en pædagogisk 

weekend til personalet.  

c. Budgettet godkendes af Skolebestyrelsen.  

 

10. Godkendelse af SFO-budget – se bilag 

a. Claus gennemgår budgettet.  

b. Skolebestyrelsen stiller enkelte afklarende spørgsmål.  

c. Budgettet godkendes af Skolebestyrelsen.   

 

11. Elevernes sprogbrug 

a. Vi drøfter tidligere udsendt materiale vedr. elevernes sprogbrug og tager stilling til 

om det, er det materiale, som der arbejdes videre med. Ledelsen ønsker, at 

materialet bliver drøftet grundigt med personalet, inden det bliver sendt ud og 

iværksat, da det er enormt vigtigt, at vi har en fælles forståelse og opbakning.  
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b. Materialet skal præsenteres for alle forældre til det førstkommende forældremøde 

i det kommende skoleår (2020/2021) af et medlem fra Skolebestyrelsen og 

ledelsen.  

c. Skolebestyrelsen stiller enkelte afklarende spørgsmål og bakker op om materialet.    

d. Næste skridt er, at materialet tages med i MED-udvalget.  

 

12. Evt. 

a. Der spørges til 9. klassernes dimension. Vi afventer Regeringens udspil omkring, 

hvor mange man højest må samles. Ledelsen arbejder på en model, så 9. klasserne 

kan få en god afslutning på Tune Skole. Det er også et vigtigt punkt for ledelsen.  

b. Ledelsen overvejer, om overgangen fra Lunden til Højen (3. til 4. klasse) skal ændres 

– altså om 3. klasserne skal tidligere på Højen. Ledelsen er yderst opmærksomme 

på de erfaringer, som vi nu får i forbindelse med Covid-19.   

  

13. Kommende punkter 

Nr. Aktion Ansvarlig Deadline Kommentar / Status 

1 Skoleskifte    

2 En drøftelse af, hvorfor elever vælger at 

skifte skole, og kan vi gøre noget for at 

modstå det?  

   

3 Drøftelse af Temafag – indskolingen og 

mellemtrinnet drøfter det på deres 

kommende afdelingsmøder 

   

4 Drøftelse af timetallet for udskolingen    

5 Printer til Palæet    

6 Vandfontæne     

7     

8     

 

 

14. Punkt til lukket dagsorden 

 

 


